
 
 

Interpellation 
Till ansvarigt regionråd. 

 
Angående neuropsykiatriska utredningar inom Barn- och 
ungdomspsykiatrin. 

I debatter i regionfullmäktige har det tidigare, med anledning av införandet av 
remisstvång, diskuterats om kvalitén på vissa utredningar. 

Från verksamheten har det sagts att vissa utredningar, utförda av privata 
utförare har varit bristfälliga och behövts göras om. Detta var ett argument, 
från verksamheten, när remisstvånget infördes. 

På regionfullmäktige i september fick jag berättat för mig att så inte var fallet. 

Jag blir konfunderad av de två olika bilderna jag fått. 
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͟�Ğƚ�ŚĂƌ�ĨƂƌĞŬŽŵŵŝƚ�ŐĞŶŽŵĨƂƌĚĂ�ƵƚƌĞĚŶŝŶŐĂƌ�Ěćƌ 
BUP ställt sig tveksam till att påbörja läkemedelsbehandling och även 
ifrågasatt diagnosen då utredning ej kompletterats med 
begåvningsbedömning. Detta innebär att det kan finnas ett behov av att göra 
om utredningen. I vissa fall ifrågasätter BUP även bedömningsgrunden till att 
starta utredning. Det finns en risk att patientsäkerheten försämras då inte rätt 
patienter prioriteras. Det är av stor vikt att de patienter som blir utredda ingår 
i en vårdkedja där man har en tydlig vårdplan för behandling och uppföljning, 
detta för att kunna arbeta efter Socialstyrelsens 
Nationella Riktlinjer som finns inom området. Sammantaget innebär förslaget 
en ŬůĂƌƚ�ĨƂƌďćƚƚƌĂĚ�ƉĂƚŝĞŶƚƐćŬĞƌŚĞƚ͘͟ 
 
Med anledning av ovanstående frågar jag 

-Stämmer det inte att utredningar har behövts göras om? 

-Om det har skett, i vilken omfattning och till vilken kostnad för regionen? 

-Anser du inte att bristfälliga utredningar påverkar förtroendet för utföraren? 
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